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Jaarverslag

over 1931 door de 1ste Secretaris.

Op 10 Augustus verloren wij door de dood een onzer

corresponderende leden, n.I. Prof. Dr R. von Wettstein

te Weenen, sedert 1924 door het corresponderend lidmaat-

schap aan de Ned. Bot. Ver. verbonden; en ten slotte trof

de Vereniging op 18 November een gevoelige slag door het

overlijden van Dr L. Vuyck, lid sinds 1889 en nog pas

in het afgelopen jaar, op 2 Mei, tot erelid benoemd. Hoewel

Dr Vuyck in de laatste jaren, mede doorzijn minder gunstige

gezondheidstoestand, weinig meer deelnam aan ons vereni-

gingsleven, heeft hij in zijn jongere jaren zich buitengewoon
verdienstelik gemaakt jegens de vereniging en steeds een

der eerste plaatsen ingenomen onder de beoefenaars der

floristiek. Gelukkig mochten wij onze overige 9 corres-

ponderende leden en 3 ereleden behouden. Ons erelid Prof.

Dr J, W. Moll vierde in de loop van dit jaar zijn tachtigste

verjaardag. Bij deze gelegenheid heeft het Bestuur de

Het samenstellen van het jaarverslag is ook deze keer

voor de le secretaris geen onaangename taak. Immers in

vele opzichten kan de Vereeniging met voldoening op de

afgelopen termijn terugzien, want op verschillend gebied
werd door de leden herhaaldelijk blijk gegeven van grote

belangstelling zowel voor wetenschappelike vraagstukken,
als voor zaken, het verenigingsleven betreffende. In het

algemeen kunnen wij met stelligheid de overtuiging uit-

spreken, dat onze Vereniging wederom vooruit is gegaan.

Toch hebben wij helaas ook te wijzen op ernstige verlie-

zen door het overlijden van enkele leden. Bij de aanvang

van ons Verenigingsjaar, op 1 Januari 1931, stierf Prof. Dr

M. W. Beijerinck, sedert 1909 lid onzer Vereniging. Het

heengaan van deze geniale werker wordt niet alleen door

ons, maar door de gehele wetenschappelike wereld betreurd.
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jubilaris, die deze dag in alle stilte wenste te herdenken,

schriftelik gelukgewenst.
In het afgelopen jaar trad een aanzienlijk aantal nieuwe

leden, niet minder dan 41, toe. Een buitengewone aanwas,

waardoor het ledental tot 484 zou zijn gestegen, indien niet

een 28-tal voor het lidmaatschap hadden bedankt. Dienten-

gevolge gaat de Vereniging het jaar 1932 in met 456 leden.

De samenstelling van het Bestuur onderging een wijziging
door het aftreden van de Ondervoorzitster Prof. Dr Joh.

Westerdijk. Zij werd opgevolgd door Prof. Dr E. van

Slogteren. Wij zijn Mej. Westerdijk voorzeker grote

dank verschuldigd voor het vele, dat zij in haar functie in

het belang van onze Vereniging heeft gedaan.

Ook in de Commissie van Redactie van het Nederlandsch

Kruidkundig Archief trad een verandering in. In de plaats

van de heer P. Jansen, die aftrad en zich niet herkiesbaar

stelde, werd verkozen Dr J. Th. Henrard. De overige

commissies bleven ongewijzigd, daar de aftredende leden

werden herkozen, en wel Prof. Dr L. P. de Bussy in de

Commissie van Redactie voor het Recueil des travaux

botaniques Néerlandais, de heer W. H. Wachter in de

Commissie voor de Bibliotheek en het Herbarium, de heer

J. G. Sloff in de Commissie voor het floristisch onderzoek

van Nederland, en eveneens in de sub-Commissie voor

het Zuiderzeeonderzoek en Dr L. Vuyck in de Commissie

voor de bescherming van de wilde flora.

Zes ledenvergaderingen hadden in dit jaar plaats. De

eerste, de jaarvergadering, werd gehouden op 1 Februari

1931 te Utrecht, de volgende, gewone ledenvergaderingen

op 28 Maart te Utrecht, op 2 Mei te Utrecht, op 20 en 21

Junie te Wageningen, op 31 October te Utrecht en op 28

November eveneens te Utrecht.

In de eerste beide vergaderingen werd tot wijziging van

onze Statuten besloten, waardoor het aantal onzer perma-

nente Commissies met twee werd uitgebreid, n.1. door
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instelling van een nieuwe Commissie voor de Phytopatho-

logie, teneinde nadere samenwerking tot stand te brengen

tussen de Nederlandse Botaniese Vereniging en de phyto-

pathologiese wetenschap in Nederland, en door opneming

van onze bestaande Commissie voor de bescherming van

de wilde flora onder de permanente Commissies.

Tot leden van de Commissie voor de Phytopathologie
werden benoemd: Prof. Dr H. M. Quanjer, tevens voor-

zitter, Mej. H. L. G. de Bruyn, tevens secretaresse, Ir N. van

Poeteren, Prof. Dr E. van Slogteren en Mej. Prof. Dr

Joh. Westerdijk.

Deze jonge Commissie gaf al spoedig blijk van grote

levenskracht, want reeds op 28 Maart belegde zij een ver-

gadering te Baarn, waartoe alle leden onzer Vereniging
werden uitgenodigd; een tweede vergadering vond plaats

op 28 November, eveneens te Baarn en ook toegankelik
voor al onze leden.

De commissie voor floristies onderzoek hield twee ver-

gaderingen, de eerste op 9 April te Utrecht, de tweede

op 29 December te Amsterdam; ook hiervoor werden alle

leden der Vereniging uitgenodigd. Tevens leidde zij twee

excursies, een in het laatst van Mei in het kustgebied der

Zuiderzee, tussen Medemblik en Ewijcksluis, en een in 't

laatst van Augustus in de omgeving van Kampen.
De zogenaamde Zomervergadering der Vereniging vond

dit jaar plaats te Wageningen op 20 en 21 Junie. Op de eerste

dag hadden 7 onzer Wageningse leden, directeuren van

laboratoria, hun instituten en proefterreinen ter bezich-

tiging opengesteld, waarvan door velen een dankbaar gebruik
werd gemaakt. De tweede dag werd het nieuwe gebouw

van de Plantenziektenkundige Dienst bezichtigd, en een

bezoek gebracht aan het Arboretum. Aan allen, die tot het

welslagen van de vergaderingen en de excursies hun mede-

werking verleenden, en in het bizonder aan onze Wageningse

leden, zij wij grote dank verschuldigd.
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Ten slotte zij nog vermeld dat onze Vereniging blijk gaf

van haar sympathie voor het behoud van natuurmonumenten

en landschapsschoon door een geldelike bijdrage te ver-

strekken aan de Stichting „Het Geldersch Landschap’'

voor het aankopen van Warnsborn en Vijverberg.

De 1ste Secretaris,

K. Zijlstra

Groningen, 31 December 1931.


